
Da jeg for ca 4 år siden fik konstateret KOL/astma, dybest set ved de ikke om det er det ene eller 

det andet. Jeg har ganske vidst røget tobak i rigtig mange år. 

Jeg har altid vældig godt kunnet lide at ryge, men nu skulle det stoppe pga. min sygdom. 

Det har min ecigaret da hjulpet mig med, min hosten stoppede efter få dage og jeg har nydt denne 

måde at stoppe med cigaretter. 

Det irriterer mig rigtig meget at Kræftens Bekæmpelse og en helt masse andre har en mening om 

dette produkt. 

SÅ UNDERSØG DET DA FOR HELVEDE inden i/de udtaler sig om produktet. Men det er som 

alle andre områder inden for lægevidenskaben, man undgår, for det er jo ikke sjovt hvis man kan 

blive hængt op på hvad man har sagt.  
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